
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 5. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 186
Ministeren oplyste den 16. januar 2013: "der var ikke nogen i den tidligere re-
gering, som efterlod mig med en masse forskningsprojekter i gang om, hvad
var alternativerne i randzonerne, eller hvordan man kunne målrette randzo-
nerne. Det er vi ved at sætte i gang nu, og øh, sådan er det. Der er masser af
alternative virkemidler, som er ved at blive drøftet og diskuteret. Jeg tror, at
Landbrugskommissionen arbejder.", jf. FLF alm. del – samrådsspørgsmål M.
Ministeren bedes oplyse, om ministeren finder, at det er den rette fremgangs-
måde i forhold til vandrammedirektivet først efter, at randzoneloven er trådt i
kraft, at undersøge alternative virkemidler, eller om det er et krav i henhold til
direktivet, at disse skal være undersøgt forinden indsatsprogrammet opstilles.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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